
PROTOKÓŁ XXIV/2009 
 

z XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 23 kwietnia 2009r.. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 10.00, a zakończyła się o 

godzinie 14.00. 

 

W sesji brało udział 14 radnych, wójt gminy i 4 pracowników urzędu gminy. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Gminy – stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

3. Przedstawienie informacji dotyczącej wykonania uchwał podjętych w 2008 roku. 

4. Przedstawienie informacji dotyczącej wykonania budżetu gminy za 2008 rok oraz 

zapoznanie z treścią opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 

5. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy z wnioskiem o 

udzielenie absolutorium oraz zapoznanie się z opinią RIO w sprawie tego wniosku – 

podjecie uchwały w sprawie absolutorium. 

6. Podjęcie uchwał. 

7. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zakończenie obrad XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Gminy – stwierdzenie quorum 

 

XXIV sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzył, powitał zebranych Zbigniew Drewnowski 

– przewodniczący Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Odczytał porządek obrad. 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

 

Ad. 2  

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z XXI sesji.  

Uwag nie było. 

Rada Gminy Zławieś Wielka jednogłośnie przyjęła protokół z XXI sesji Rady Gminy Zławieś 

Wielka. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z XXII sesji.  

Uwag nie było. 

Rada Gminy Zławieś Wielka jednogłośnie przyjęła protokół z XXII sesji Rady Gminy 

Zławieś Wielka. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z XXIII sesji.  

Uwag nie było. 

Rada Gminy Zławieś Wielka większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący”) przyjęła 

protokół z XXII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
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Ad. 3  

Przedstawienie informacji dotyczącej wykonania uchwał podjętych w 2008 roku. 

 

 

Grażyna Krystosiak – Sekretarz gminy 

Złożyła sprawozdanie z  wykonania uchwał podjętych w 2008 roku – wg załącznika nr 1 do 

protokołu. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

 

Ad. 4 

Przedstawienie informacji dotyczącej wykonania budżetu gminy za 2008 rok oraz 

zapoznanie z treścią opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 

 

 

 

Radni wspólnie zadecydowali aby sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2008 rok p. 

Skarbnik omówiła ogólnie z uwagi na szczegółowe omawianie jego podczas wspólnych 

komisji. 

 

Justyna Skwarek – Skarbnik gminy 

Ogólnie omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2008. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Zapoznał Radnych z treścią Uchwały Nr 41/2009 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy w sprawie opinii o sprawozdaniu rocznym Wójta o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Zławies Wielka za 2008 rok  - wg załącznika nr 2 do protokołu 

 

 

Ad. 5 

Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy z wnioskiem o 

udzielenie absolutorium oraz zapoznanie się z opinią RIO w sprawie tego wniosku – 

podjecie uchwały w sprawie absolutorium. 

 

 

Mateusz Mięsikowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Zławieś Wielka za wykonanie budżetu gminy za 2008 rok – wg załącznika nr 3 do 

protokołu. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy  

Odczytał Uchwałę Nr 41a/2009 Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Bydgoszczy w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zławieś Wielka za 

2008 rok. 

Otworzył dyskusję nad 4 i 5 punktem porządku obrad. 

 

Dyskusji nie było 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały Nr XXIV/146/2009 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów (11 „za” i 3”wstrzymujące się”) 

Uchwałę Nr XXIV/146/2009 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zławieś Wielka 

 

 

Ad. 6  

Podjęcie uchwał 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił o ponumerowanie projektów uchwał oraz wyjaśnił, że w niektórych uchwałach 

dokonano redakcyjnych korekt, które zostaną omówione przy poszczególnych uchwałach. 

 

druk nr 1 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania „Mały Odkrywca w  

                   Przedszkolu w Złejwsi Małej”, 

druk nr 2 – projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z centrum sportowego przy Zespole  

                  Szkół w miejscowości Zławieś Wielka, 

druk nr 3 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   

                  gminy Zławieś Wielka dla miejscowości Czarne Błoto, Zławieś Mała, Rozgarty, 

druk nr 4 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   

                  gminy Zławieś Wielka dla miejscowości Rozgarty, 

druk nr 5 - projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   

                  gminy Zławieś Wielka dla miejscowości Toporzysko, 

druk nr 6 - projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy   

                  Zławieś Wielka na 2009 rok. 

druk nr 7 - projekt uchwały w sprawie ustanowienia miejsca pamięci narodowej. 

 

 

druk nr 1  

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Poinformował, że Gmina otrzymała dofinansowanie  w wysokości 49.903,50 zł ze środków 

unijnych na realizację projektu pn. „ Mały Odkrywca w Przedszkolu w Złejwsi Małej” i 

będzie on realizowany w okresie od sierpnia 2009r. do lipca 2010r. Program podzielony jest 

na dwa programy, a dzieci w nim uczestniczące po dwóch latach, a nierzadko już po roku 

zaczynają czytać bez ani jednej formalnej lekcji czytania. 

 

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały Nr XXIV/147/2009 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie u 

Uchwałę Nr XXIV/147/2009 

w sprawie przyjęcia do realizacji zadania „Mały Odkrywca w Przedszkolu w Złejwsi 

Małej” 

 

 

druk nr 2 

 

Tadeusz Smarz – wójt 
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Wyjaśnił, że uchwała w sprawie zasad korzystania z centrum sportowego przy 

Zespole Szkół w miejscowości Zławieś Wielka jest częścią wniosku i stanowi takie 

oświadczenie, że będzie ono ogólnodostępne. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały Nr XXIV/148/2009  

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XXIV/148/2009 

w sprawie zasad korzystania z centrum sportowego przy Zespole Szkół w miejscowości 

Zławieś Wielka 

 

 

druk nr 3 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poprosił o omówienie poprawek w projekcie uchwały. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Ref. Rol. 

Wyjaśnił i omówił  poprawki do projektów uchwał, które wniósł Pan Projektant. 

 

Henryk Lizak – radny 

Zapytał co oznaczają tereny KDZ. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Ref. Rol. 

Symbol KDZ oznacza komunikację drogową zamkniętą. 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały  przedstawionej w brzmieniu przedstawionym w druku 

nr 3 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XXIV/149/2009 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

dla miejscowości Czarne Błoto, Zławieś Mała, Rozgarty 

 

 

 

 

 

 

druk nr 4 

 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Ref. Rol. 

Omówił zmiany wniesione do projektu uchwały. 

 

Krzysztof Rak - radny 

Zapytał czy za wszystkie grunty będzie naliczana opłata z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości czy z wyłączeniem dróg. 

 

Tadeusz Smarz - wójt  

Opłata będzie naliczana z wyłączeniem dróg. 
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Henryk Lizak – radny 

Zwrócił uwagę na błędnie wpisaną nazwę ulicy w załączniku nr 1. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały  przedstawionej w brzmieniu przedstawionym w druku 

nr 4 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr XXIV/150/2009 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

dla miejscowości Rozgarty 

 

 

druk nr 5 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował zebranych, że zmiany redakcyjne dotyczą kolejności § oraz zmiany nazwy 

polegającej na usunięciu z nazwy numerów działek. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Ref. Rol. 

Zwrócił uwagę, że w załączniku zwiększono zakres działek o działkę p. Kostery. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały  przedstawionej w brzmieniu przedstawionym w  

druku nr 5  

 

Rada Gminy Zławieś Wielka jednogłośnie podjęła  

Uchwałę Nr XXIV/151/2009 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Zławieś Wielka dla miejscowości Toporzysko 

 

 

 

druk nr 6 

 

Justyna Skwarek – Skarbnik gminy 

Omówiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie chwalenia budżetu gminy Zławieś 

Wielka na 2009 rok. 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały  przedstawionej w brzmieniu przedstawionym w druku 

nr 6 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka jednogłośnie podjęła  

Uchwałę Nr XXIV/152/2009 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zławieś Wielka na 2009 rok 

 

 

druk nr 7 

 

Tadeusz Smarz – wójt 
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Wyjaśnił, że do czasu formalnego przejęcia tego terenu zostanie podpisana umowa 

dzierżawy za symboliczną opłatę roczną. Dzięki tej uchwale będziemy otrzymywać pieniądze 

na utrzymanie i remonty miejsca pamięci narodowej. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr XXIV/153/2009 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka jednogłośnie podjęła  

Uchwałę Nr XXIV/153/2009 

w sprawie ustanowienia miejsca pamięci narodowej 

 

 

 

Ad. 7 

       Informacja o pracy wójta między sesjami 

 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Przedstawił informację o pracy miedzy sesjami wg załącznika nr 4 do protokołu. 

 

Mirosław Trzybiński – radny 

Zapytał o wykup dróg przez gminę od Pana Rolirada oraz biogaz w Pędzewie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Wyjaśnił, że w sprawie wykupu dróg od Pana Rolirada została powołana specjalna komisja i 

po pierwszym spotkaniu chciałby aby w wysokości 80 % wyszafowanych kwot (wg nowych 

szacunków) wykonywać drogi przez okres 10 lat. 

Proponowano aby za Mrawitem powstało źródło energii odnawialnej – część 

wyprodukowanej energii elektrycznej będzie wykorzystywana przez Marwit, a nadwyżki 

będą przekazywane do sieci. W planach jest dostawa ciepła do budynków ośrodka zdrowia, 

urzędu gminy, szkoły i zwartej zabudowy. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał czy Pan Piotrowski przekazał grunty boiska w Pędzewie oraz zwrócił uwagę na 

zagospodarowanie terenu przed planowanym boiskiem ORLIK. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Sprawa przekazania gruntów jest aktualna lecz Pan Piotrowski zawierając akt notarialny 

zobowiązał się, że sprzeda (przekaże) ich na rzecz osób trzecich przez okres wskazany w 

akcie. 

Odnośnie zagospodarowania terenu wokół boiska ORLIK jeszcze nie mamy planów, ale 

zwrócimy na tą sprawę uwagę. 

 

 

 

Ad. 8 

       Wolne wnioski i zapytania 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał pismo Pana Dariusza Witkowskiego. 

Poinformował zainteresowanego, że jest na bieżąco informowany na sesjach Rady Gminy na 

jakim etapie jest opracowywanie studium dla jego działek. 

Zapytał zebranych Radnych co ma odpowiedzieć na pismo Pana Witkowskiego. Jako 

Przewodniczący Rady mogę informować zainteresowanych tylko o decyzjach podjętych przez 
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Radę. Zaproponował powołanie specjalnej komisji (Komisji ds. Obywatelskich) do 

rozpatrzenia sprawy. 

 

Dariusz Witkowski – zainteresowany obradami 

Poprosił o pisemną odpowiedź dlaczego jego działki nie zostały uwzględnione. 

 

Krzysztof Rak – radny 

Zapytał czy opinia odnośnie studium wpłynęła do Urzędu Gminy, jeżeli tak to jakie  są dalsze 

działania podejmowane przez gminę. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Odpowiedział, że nie wie o takiej opinii, ponieważ całe studium to jest mnóstwo dokumentów. 

 

Ewelina Ziółkowska – referent 

Poinformowała o prognozie do studium. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Stwierdził, że nie jest to opinia tylko prognoza. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poinformowała, że jest to prognoza, która obliguje Urząd Gminy do uzupełnienia studium o 

wymagane uzgodnienia i dokumenty zgodne z ustawą z 3 października 2008r. 

 

Ewelina Ziółkowska – referent 

Poinformowała, że wpłynęła jedna oferta na opracowanie i po wszystkich wymaganych 

uzgodnieniach wrócimy do przyjęcia studium. W ofercie ustalono termin do końca maja. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zadała pytanie czy Urząd Gminy otrzymał już odpowiedź od Pani architekt opracowującej 

studium odnośnie uwarunkowań środowiskowych na gruntach Pana Witkowskiego. 

Projektant miał się ustosunkować do następnej sesji. 

Prognoza nie spowoduje zmiany wprowadzenia tej działki, była mowa, że nie możemy 

wprowadzić do tego stanu faktycznego, który był, a prognoza to jest co innego. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Do zakończenia sprawy studium brakuje nam prognozy oddziaływania na środowisko, będzie 

prognoza przystąpimy do głosowania i okaże się czy Pana działka zostanie przyjęta czy nie. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Prognoza z pewnością nie będzie się odnosiła do tych działek, które zostały nie ujęte. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Zauważył, że zainteresowany będzie niezadowolony gdy nie osiągnie zamierzonych celów. 

 

Dariusz Witkowski – zainteresowany obradami 

Zapytał dlaczego ujmowaliśmy wszystkie działki wzdłuż drogi z wyjątkiem jego. 

 

Mateusz Mięsikowski –radny 

Zauważył, że jeżeli Pani projektant nie uwzględniła tej działki z pewnością zaistniały tam 

jakieś przeciwwskazania. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zwróciła uwagę, że Pan uczestniczył w konsultacjach i  byłoby uzasadnione żeby teren tej 

działki znalazł się w studium, a dlaczego Pani Projektant tego nie zrobiła. Gdyby wprowadziła 
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te zmiany nie byłoby już tego problemu. Radna stwierdziła, że radni prosili o 

wystosowanie pisma do projektanta, w którym mieliśmy uzyskać odpowiedź odnośnie 

uwarunkowań środowiskowych gruntów Pana Witkowskiego w Zaroślu Cienkim i Górsku. 

Poprosiła o odpowiedź. 

Uważa, że zasadnym byłoby przeanalizowanie tych spraw ponownie. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Do Rady należy czy tą działkę przyjmie czy nie. Pani Projektant wyraziła tylko taką opinię. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Rada może uwzględnić działki w Górsku oraz w Czarnym Błocie, a Urząd Wojewódzki 

będzie sprawdzał jakie były opinie urbanistów i architektów, jeżeli to będzie niezgodne to 

uchylą naszą uchwałę. 

 

Ewelina Ziółkowska – referent  

Odczytała odpowiedź Pani Projektant w spawie nie uwzględnienia w studium działek w 

Górsku – wg załącznika nr 6 do protokołu. 

 

Krystyna Rębacz - radna 

Zapytała czy opinię tą otrzymali właściciele działek w Górsku. 

 

Ewelina Ziółkowska – referent 

Nie 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zwrócił uwagę, że gdyby Pani projektant odniosła się do każdej działki nie byłoby takich 

dyskusji. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przypomniał, że takie uzasadnienia każdy Radny otrzymał. 

 

Ewelina Ziółkowska – referent 

Odczytała uzasadnienie do działek Pana Witkowskiego. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zwróciła uwagę, że pod każda działkę można dostosować treść zawartą w odczytanych 

punktach uzasadnienia odnośnie gruntów. Główną przyczyną tego zamieszania jest źle 

przeprowadzona debata publiczna – konsultacje za społeczeństwem nad studium. Dlaczego 

po konsultacji i zgłoszeniu uwag nie można było wprowadzić tych zmian? Odpowiedź jaką 

otrzymaliśmy: „no, bo nie” 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Nie można powiedzieć, że nie uwzględnienie tych działek było nie uzasadnione. 

Zapytał czy występowaliśmy o ponowną opinię o działki w Czarnym Błocie. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Poprosił o taką opinię dotyczącą sprawę działek w Czarnym Błocie. 

 

Krystyna Rębacz - radna 

Poprosiła o przesłanie takiej opinii dla właścicieli działek w Górsku. 

Zauważyła, że Przewodniczący nie prowadzi do rozwiązania sprawy tylko próbuje narzucić 

swoje zdanie. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Chodzi tylko o zachowanie pewnych procedur. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Wybraliśmy Pana na Przewodniczącego, ma Pan nas reprezentować i myślę, że powinien się 

Pan trochę inaczej zachowywać, bo nie tak powinny wyglądać Pana wypowiedzi  

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przeprosił za ton i wyjaśnił, że głośno i dobitnie mówię, niczego nie sprzeniewierzyłem i 

czego Wysoka Rada nie postanowiła tego nie zrobię. Nie miał intencji żeby kogoś obrażać. 

Nie mogę prezentować innego stanowiska w sprawie, a tylko takie które podaje Rada, a na 

dzień dzisiejszy nie ma żadnego stanowiska gdyż sprawa studium  decyzją rady została 

odłożona. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Odczytał list intencyjny p. Piątkowskiej i p. Siwarskiego dotyczącego budowy przedszkola w 

Czarnym Błocie lub Rozgartach. 

Przedszkola są zadaniami własnymi Gminy mając możliwość współpracy z zainteresowanymi 

i możliwość pozyskania środków unijnych zwrócił się z prośbą aby przyjąć ten wniosek. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Wkładem inwestycyjnym Gminy będzie działka, a ceny m
2 

ziemi w Rozgartach wynosi od 

150 do 200 zł , jeśli wkładem będzie działka 50 ar. To wkład będzie bardzo duży. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Gmina powinna wyasygnować środki na jego budowę, a koszt takiej budowy to ok. 1,5 mln zł 

 

Krzysztof Rak – radny 

Na poprzedniej sesji zadał pytanie dotyczące możliwości udzielenia bonifikat w opłacie jaką 

użytkownik wieczysty dokonuje na rzecz gminy przekształcając prawo użytkowania 

wieczystego w prawo własności. Na mocy art. 4 ust. 7 organ właściwy do wydania decyzji 

maże udzielić bonifikaty od opłaty, o której mowa w ust. 1 „ czyli od tej opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności” w odniesieniu do 

nieruchomości stanowiącej własność jednostek samorządu terytorialnego za zgodą właściwej 

rady lub sejmiku. Czyli taka możliwość istnieje. 

 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Na dzień dzisiejszy takiej możliwości nie ma, ponieważ nie mam takiego upoważnienia Rady 

dlatego powiedział tak zgodnie z prawdą. 

 

Krzysztof Rak – radny 

Stwierdził, że na poprzedniej sesji pytanie jego brzmiało „czy istnieje możliwości udzielenia 

takich bonifikat”, a Pan Wójt stwierdził, że takiej możliwości nie ma. 

 

 

Henryk Lizak- radny 

Istnieje możliwość podziału tej działki w Rozgartach, może warto zastrzec że możliwość 

pierwokupu  może nastąpić dopiero np. po 10 latach działalności przedszkola. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Zaproponował aby zaprosić zainteresowanych na wspólne spotkanie. 

 

 

Małgorzata Kutnik – radna 
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Poprosiła o naprawę tablicy ogłoszeniowej w Gutowie na skrzyżowaniu i Pędzewie, 

uporządkowanie terenu za domami (barakami) w Gutowie i pobudowanie im toalet, zapytała 

o mieszkanie po p. Grąckiej w Pędzewie oraz o oczyszczalnie przyzagrodowe. 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Rozmieszczenia tablic ogłoszeniowych uzgodniono z Sołtysami 

Mieszkańcy z Gutowa otrzymali już materiały na toalety i niejednokrotnie przeprowadzane 

były z nimi rozmowy na temat utrzymania porządku przez nich. 

Odzyskaliśmy już klucze od adwokata p. Grądzkiego pełnomocnika rzekomego właściciela 

tego mieszkania. 

 

 

 

Henryk Lizak – radny 

Po tragedii w Kamieniu Pomorskim zapytał czy w naszej gminie są przeprowadzane lustracje 

budynków socjalnych oraz o poszerzenie parkingu przy kościele w Górsku i przemieszczenie 

śmietnika. 

 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Gmina nie posiada budynków socjalnych 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zapytała jakimi budynkami są baraki w Gutowie, budynek p. Godlewskich i czy został on 

przekazany do nadzoru budowlanego. Czy jest rozróżnienie – budynek komunalny, budynek 

socjalny? 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Trudno nazwać baraki budynkami mieszkalnymi ponieważ nie mają fundamentów, są to 

budynki zastępcze zakwalifikowane jako socjalne nie wykazane do nadzoru budowlanego. O 

budynku p. Godlewskich nadzór budowlany wie. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Zapytał o przyczyny niskiego ciśnienia i jakości (czystości) wody oraz możliwość 

wyznaczenia punktu wysokościowego do budowy wjazdów.  

 

Tadeusz Smarz – wójt 

W sprawie dróg można kontaktować się z p. Sztuwe, problem wody może być spowodowany 

poborem przez rolników wody z hydrantów. 

 

Krzysztof Rak – radny 

Poruszył temat remontu dróg (Górsk –Stary Toruń) 

 

Tadeusz Smarz – wójt 

Drogi będą naprawiane po opadach deszczu. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał jakiej odpowiedzi ma udzielić p. Witkowskiemu. 

 

Teresa Balicka – radna 

Zaproponowała aby wystąpić z pismem do p. Czajkowskiej, a dopiero po jej wyjaśnieniach 

odpowiemy p. Witkowskiemu. 

 

Dariusz Witkowski – zainteresowany obradami 
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Poprosił o pisemną odpowiedź dlaczego jego działka nie została ujęta w studium. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał czy będzie oczyszczany dolny kanał w Starym Toruniu  

 

 

Ad. 9 

       Zakończenie obrad XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zakończył obrady XXIV sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

 

                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

                                                                                                    Zbigniew Drewnowski 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

A. Pytel 

 

 

 

 

Uwagi do protokołu wprowadzone przez radną Małgorzatę Kutnik w punkcie 2 porządku 

obrad XXV Sesji Rady Gminy w dniu 18 czerwca 2009r. 

 

 


